
Visoki predstavnik se sastao
sa  patrijarhom  Pavlom  i
Svetim sinodom
Visoki predstavnik se jutros sastao sa patrijarhom Pavlom i
Svetim arhijerejskim sinodom u Beogradu

Visoki predstavnik je nakon sastanka rekao da je razgovor bio
koristan. Istakao je svoje uvjerenje da nedavno poboljšana
atmosfera  konstruktivnog  angažmana  u  Republici  Srpskoj  i
Srbiji  i  Crnoj  Gori  u  saradnji  sa  Međunarodnim  krivičnim
tribunalom u Hagu znači da i BiH i Srbija i Crna Gora sada
mogu sa većom pouzdanošću očekivati postizanje napretka ka
Evropskoj  uniji  i  članstvu  u  NATO-u.  On  je  rekao  da
Pravoslavna  crkva  ima  moralnu  odgovornost  da  podrži
prebacivanje  optuženih  u  Hag.

Visoki predstavnik je rekao da Crkveni sinod ima značajnu
ulogu ne samo kao glas srpskog naroda, nego kao i moralna
snaga koja može ohrabriti harmoniju i saradnju zasnovanu na
pravdi. “Niko ne može osporiti zlodjela iz prošlosti, ali je
značajno  potvrditi  da  je  krivica  za  to  pojedinačna  a  ne
kolektivna,” rekao je visoki predstavnik.

Visoki predstavnik je pozdravio to što je Patrijarh potvrdio
da se prije radi o pojedinačnoj a ne kolektivnoj krivici, te
je  izrazio  nadu  da  će  Pravoslavna  crkva  svojim  moralnim
autoritetom dati podršku ovoj opredijeljenosti za izgradnju
nove  budućnosti  zasnovane  na  saradnji  sa  Hagom,  jednakim
pravima za sve, te evropskim standardima.

Patrijarh i episkopi su visokom predstavniku iznijeli svoju
zabrinutost  za  srpski  narod,  posebno  izbjeglice  srpske
nacionalnosti. Visoki predstavnik je uvjerio Sveti sinod da se
Republika  Srpska  –  kao  jedan  od  dva  entiteta  u  BiH
zagarantiran  Daytonom  –  ne  bi  trebala  osjećati  ugroženom
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reformom  policije.  “Reforma  policije  ne  znači  ukidanje
Republike Srpske, nego predstavlja jednu od posljednjih većih
reformi,  koja  je  neophodna  da  bi  BiH  krenula  putem  ka
pridruživanju Evropskoj uniji,” rekao je visoki predstavnik.


